
 
ACTA PLE NUM. 4/95 

 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 27 D'ABRIL DE 1995. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores  del 
dia vint-i-set d'abril  de  mil  nou-cents noranta-cinc,  es reuneixen a la sala 
de sessions  d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la  Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la  Secretària General. 
 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 



Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sra. Iolanda Piedra i Mañes 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antonio Recort i García 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sra. Ana Rosa Sevillano Palma 
Sr.  Josep Carles Vallejo Calderón 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es  relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 



o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 22 de març de 1995 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO  
 
 
 - Ratificar la suscripció d'un conveni de col.laboració  amb l'Institut 
Politècnic de  Formació  Professional "Esteve  Terrades i Illa" per la realització 
de  pràctiques al Laboratori Municipal. 
 
 
 "Vista  la  proposta de  l'Institut  Politècnic  de Formació 
Professional "Esteve Terrades i Illa" depenen  del Departament  d'Ensenyament 
de la Generalitat de  Catalunya, de col.laborar en el "Curs Transnacional 
d'Anàlisis Instrumentals:  Físics,  Químic i Microbiològics", a  fi  de  què 
alumnes que participin en l'esmentat curs puguin  realitzar pràctiques  en el 
laboratori municipal, així com  l'informe favorable del Departament Tècnic de 
Sanitat d'aquest  Ajuntament, 
 
 Atesa,  així mateix, la posibilitat de què un  professional  d'aquesta 
Corporació pugui assistir-hi,  en  les mateixes condicions que la resta 
d'aspirants que puguin ser seleccionats, en virtut de la col.laboració de 
l'Ajuntament en el programa. 
 
 Atès el interès del curs en funció del seu  contingut pedagògic i el 
seu caràcter de promoció de  l'ocupació, així  com la valoració positiva de les 
experiències que  en aquest tipus de participació de l'Ajuntament es disposen. 
 
 Aquesta  Tinència  d'Alcadia de  Règim  Interior  i Governació, 
proposa a la Comissió de Govern, l'adopció  del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Ratificar la subscripció d'un conveni  de col.laboració amb 
l'Institut Politècnic de Formació Professional  "Esteve  Terrades i Illa" per a la  
realització  de pràctiques en el Laboratori Municipal, al/als alumne/s  que 
participin en el "Curs Transnacional d'Anàlisis  Instrumentals: Físics, Químic i 
Microbiològics", i l'assistència  de personal d'aquesta Corporació en les 
sessions de l'esmentat Curs formatiu. 
 



 Segon.-  Donar  compte del  contingut  del  present acord al Ple 
Muncipal." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA         
 
 -  Sol.licitar al Departament de Comerç,  Consum  i Turisme  de la 
Generalitat de Catalunya, una  subvenció  de 10.000.000.- de pessetes, per a 
la celebració del IIn. Saló del Turisme Rural AGROTUR'95 en aquesta ciutat. 
 
 
 "Vista l'Ordre del Departament de Comerç, Consum  i Turisme de la 
Generalitat de Catalunya, de data 29  d'abril de 1994, en virtud de la qual 
s'estableixen els criteris de distribució i el procediment per a la concessió de  
subvencions  en  el  marc del programa de  política  de  promoció comercial. 
 
 Atès  que  segons  el  Capítol  I,  secció  1,  són susceptibles   de  
subvenció  determinades  activitats   de promoció  firal, tant de caràcter 
general com  de  caràcter monogràfic. 
 
 Vista l'Ordre del Ministerio de Industria, Comercio y  Turisme  del 
19 d'agost de 1992, en virtud  de  la  qual s'estableixen  incentius per a la 
realització d'accions  de promoció  de l'oferta turística espanyola, d'acord  amb  
el Plan  Marco  de Competitividad del  Turismo  Español  (Plan FUTURES). 
 
 Atès  que segons el punt 1.1 (Beneficiaris i  àmbit temporal)  i el 
punt 2 (Objecte dels ajuts), són  susceptibles  de  subvenció  determinades  
activitats  de  promoció firal, tant de caràcter general com de caràcter 
monogràfic. 
 
 Atès  que l'Ajuntament té previst  celebrar  durant els  dies  9 i 12 
de novembre d'enguany, el IIn.  Saló  del Turisme  Rural AGROTUR'95, a 
través de l'Empresa  Municipal de  Promoció  Econòmica  de Cornellà,  S.A.  
(PRECSA),  com activitat firal d'àmbit nacional. 
 
 Per tot això, el Regidor de l'Area de Planificació, Economia  i  
Hisenda,  proposa  a  la  Comissió  de  Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Sol.licitar  al  Departament  de  Comerç, Consum  i 



Turisme de la Generalitat de Catalunya, una  subvenció  de 10.000.000.- 
pessetes, per a la  celebració  del IIn. Saló del Turisme Rural AGROTUR'95, en 
aquesta  Ciutat, durant els dies 9 al 12 de Novembre d'enguany, a través  de 
l'Empresa Municipal de Promoció Econòmica de Cornellà, S.A. PRECSA. 
 
 Segon.-  Sol.licitar  al Ministerio  de  Industria, Comercio y 
Turismo, una subvenció de 10.000.000.- de pessetes,  per a la celebració del 
IIn. Saló del  Turisme  Rural AGROTUR'95  en aquesta Ciutat, durant els dies 
9 al  12  de novembre  d'enguany,  a través de  l'empresa  Municipal  de 
Promoció Econòmica de Cornellà, S.A. (PRECSA). 
 
 Tercer.- Manifestar a la Generalitat de Catalunya i al Ministerio de 
Industria, Comercio y Turismo, que l'Ajuntament  de  Cornellà de Llobregat 
aportarà  les  quantitats necessàries per a cobrir les despeses que la celebració  
de l'esmentada activitat firal pugui originar. 
 
 Quart.-  Comunicar  el  present  acord,  mitjançant certificació 
acreditativa, al Departament de Comerç, Consum i Turisme de la Generalitat 
de Catalunya i al Ministerio de Industrial, Comercio y Turismo, acompanyada 
de la  documentació  exigida en les convocatòries, formalitzant així  les 
peticions de subvencions. 
 
 Cinquè.-  Elevar  el  present acord  a  la  primera sessió plenària 
que se celebri per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 -  Aprovar  el  conveni marc  de  col.laboració  en matèria  de  
consum,  entre la  Diputació  de  Barcelona  i l'Ajuntament de Cornellà. 
 
 
 "L'article  41 de la Llei 26/1984 de 19  de  juliol per  a la defensa 
dels consumidors i usuaris estableix  que correspon a les autoritats i 
corporacions locals promoure i desenvolupar  la  protecció i defensa  dels  
consumidors  i usuaris. 
 
 D'acord  amb la legislació de règim  local  vigent, una de les 
competències de la Diputació de Barcelona és  la cooperació   amb  els  
ajuntaments  en  la   defensa   dels consumidors i usuaris. 



 
 Per  tal d'unificar dites actuacions  es  considera convenient establir 
un conveni marc de col.laboració  entre la  Diputació  de Barcelona i 
l'Ajuntament de  Cornellà  de Llobregat en l'àmbit de consum. 
 
 Per tot això, aquesta regidora delegada de  Sanitat i Serveis Socials 
proposa a la Comissió de Govern,  l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovarl el Conveni Marc de  col.laboració en  matèria  de 
consum, entre la Diputació de  Barcelona  i l'Ajuntament de Cornellà, el text 
del qual s'acompanya  com a annex al present acord. 
 
 Segon.-  Facultar el senyor Alcalde, José  Montilla Aguilera, per a la 
signatura de tots aquells documents  que siguin necesaris per a la 
formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord a la primera sessió de ple 
que se celebri als efectes previstos en el dispositiu  segon del punt 14 de 
l'acord plenari de  25  de setembre de 1991." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 - Aprovar el Protocol d'actualització i la pròrroga per a 1995 del 
conveni marc de cooperació  interadministrativa subscrit en data 15 d'octubre 
de 1993, entre el Departament  de  Benestar Social i l'Ajuntament de  Cornellà  
de LLobregat, en matèria de diferents programes en l'àmbit del benestar social. 
 
 
 "Atès  que amb data de 15 d'octubre de 1993  es  va signar   entre   
el  Departament  de  Benestar   Social   i l'Ajuntament  de  Cornellà  de  
Llobregat  un  conveni   de cooperació en matèria de diferents programes en 
l'àmbit  de benestar social. 
 
 Atès que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, amb data de 16 de 
desembre de 1994 va presentar proposta  d'actualització  i  pròrroga per a 
1995 del  conveni  subscrit, acollint-se a l'Ordre de 28 de novembre de 1994 i 
al mateix conveni que estableix la seva vigència fins al 31 de desembre de 
1995 mitjançant pactes addicionals. 
 
 Atesa  la  voluntat d'ambdues  parts  de  continuar donant  un 



tractament integral i coherent a la política  de serveis  socials  en  el marc 
d'una  política  de  benestar social  que  sigui  un instrument per a  la  
promoció  dels ciutadans,  tant  d'iniciativa  privada  com  pública,   al 
municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
 Per tot això, aquesta Regidora Delegada de  Sanitat i Serveis Socials 
proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar el Protocol d'actualització i  la pròrroga per a 
1995 del Conveni Marc de cooperació interadministrativa  subscrit en data 15 
d'octubre de 1993,  entre el Departament de Benestar Social i l'Ajuntament de  
Cornellà  de  Llobregat  en matèria de  diferents  programes  en l'àmbit del 
benestar social. 
 
 Segon.- Aprovar les minutes de conveni que  figuren com Annex al 
present acord. 
 
 Tercer.-  Facultar el senyor Alcalde,  senyor  José Montilla  
Aguilera,  per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin 
necessaris per a la formalització  del present acord. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió  de Ple 
que se celebri als efectes previstos  en  el dispositiu  segon del punt 14 de 
l'acord plenari de  25  de setembre de 1991." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Aprovar la subscripció d'un conveni de  col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'Ajuntament  de l'Hospitalet en 
matèria de  recollida  d'animals abandonats. 
 
 
 "L'article 10 del capítol II de la Llei 3/1988 de 4 de  març de 
protecció dels animals estableix  que  correpon als  Ajuntaments el recollir els 
animals abandonats  i  per aquesta   finalitat   han  de   disposar   
d'instal.lacions adequades o concertar la realització d'aquest servei. 
 
 Que  el Decret 2431994 de 13 de setembre  estableix els  requisits 
que han de complir els centres de  recollida d'animals de companyia 
abandonats per tal d'assegurar-ne el bon funcionament. 



 
 Que  el desenvolupament de les esmentades Normes  i en  
compliment a lo legislat, l'Ajuntament de  Cornellà  de LLobregat  davant els 
requisits establerts en  els  centres d'acollida d'animals resulta necessari 
acudir a fòrmules de gestió indirecta, éssent la més aconsellable per als  
interessos  municipals la de conveni amb altre entitat  pública que disposi dels 
esmentats elements. 
 
 Per tot això, aquesta Regidora-Delegada de  Sanitat i  Serveis  
Socials,  proposa a la Comissió  de  Govern  de l'Ajuntament, l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'Ajuntament de l'Hospitalet en 
matèria de recollida d'animals  abandonats, el text del qual s'acompanya com 
a  annex al present acord. 
 
 Segon.- Facultar a la Regidora Delegada de  Sanitat i Serveis 
Socials, Judith Ibàñez Vives, per a la  signatura de  tots aquells documents 
que siguin necessaris per  a  la formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri als efectes previstos en el disposititu  segon del punt 14 de 
l'acord plenari de 25  de setembre de 1991". 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 - Aprovar la subscripció d'un conveni de  col.laboració  entre 
l'Ajuntament de Cornellà i la Coordinadora  de Asociaciones  y  Patronatos  de 
los  Disminuidos  del  Baix Llobregat, relatiu a les activitats de coordinació i  
dimanització  d'Associacions  de Disminuits Psíquics  del  Baix Llobregat. 
 
 
 "Vista   la   documentació   presentada   per    la Coordinadora   de   
Asociaciones  y   Patronatos   de   los Disminuidos del Baix Llobregat. 
 
 I   per  tal  de  regularitzar  la  forma   i   els compromisos mutuus 
que adquireixen l'Ajuntament de Cornellà i l'esmentada entitat, dins d'un 



marc establert, mitjançant la concertació. 
 
 En   virtut   d'aquestes   consideracions   aquesta Alcaldia  proposa  
a la Comissió de Govern  l'adopció  dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà i la Coordinadora  de Asociaciones y Patronatos 
de los  Disminuidos  del Baix Llobregat. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta del conveni que figura en el seu text. 
 
 Tercer.-  Facultar  el senyor Alcalde,  Il.lm.  Sr. José Montilla 
Aguilera, per a la signatura de tots  aquells documents que siguin necessaris 
per a la formalització  del present acord. 
 
 Quart.-  Donar  compte  del present  acord  al  Ple municipal  per a 
la seva ratificació, en la primera  sessió que celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 -  Aprovar el text-base de conveni entre  l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i la Coordinadora de  Entidades  Flamencas  de Cornellà, relatiu a la  
concessió  d'una subvenció per a les seves activitats. 
 
 
 "Atès que el Reglament de l'Activitat de Foment  de l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i els seus Organismes Autònoms estableix la forma i el 
mètode per tal de promoure les  activitats culturals i jovenils que  
desenvolupen  les entitats i persones físiques de la nostra ciutat. 
 
 Per tal de regularitzar la forma i els  compromisos mutuus que 
adquireixen l'Ajuntament de Cornellà de  Llobregat  i  les entitats culturals i  
jovenils,  col.lectius  i persones físiques, dins d'un marc establert, mitjançant  
la concertació. 
 
 I vist l'informe del Cap del Departament de Cultura i  Coordinador  
de Joventut amb el vist-i-plau  del  Tinent d'Alcalde  de  Cultura, Esports i 



Relacions  Ciutadanes  de data 9 de març de 1.995 
 
 Es  proposa a la Comissió de Govern  l'adopció  del següent: 
                             

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar  el text-base  de  conveni  entre l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i la Coordinadora  de Entidades Flamencas de Cornellà. 
 
 Segon.-  Aprovar la minuta del conveni,  segons  el detall següent:         
 
 
ENTITATS I ACTIVITATS SUBVENCIONADES  APORTACIO MPAL.  PARTIDA 
COORDINADORA ENTIDADES FLAMENCAS DE CORNELLA 
Act. Subv.: 
- XII Festival Flamenco.                1.500.000   61.451.48901            
- Quinzena Flamenca.                      346.500   61.451.48915    
 
 
 Tercer.-  Aprovar  el  pagament  de  la  mencionada quantitat 
mitjançant  transferència  bancària, a càrrec  de  la partida assenyalada. 
 
 Quart.-  La justificació es farà mitjançant  factures, degudament 
complimentades,  per  l'import  de  la  minuta  del conveni, no més tard del 31 
de gener de 1996.          
 Cinquè.-  Ratificar el present acord en la  propera sessió de Ple que 
tingui lloc." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 - Aprovar la concessió complementària d'una subvenció  en  relació  
a la minuta del  conveni  subscrit  entre l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat 
i la Coordinadora  de Entidades  Flamencas  y Andaluzas, per a fer  front  a  
les despeses ocasionades pel Festival Flamenc de 1994. 
 
 "Vist  el  conveni  signat  entre  l'Ajuntament  de Cornellà  de 
Llobregat i la Coordinadora de Entidades  Flamencas y Andaluzas de Cornellà 
per les activitats a  desenvolupar a l'any 1.994 i corresponents al Festival 
Flamenc i Quinzena Flamenca, aprovat, text i minuta,  per acord de la 
Comissió de Govern de data 29 de juny de 1.994 
 



 Davant  l'atorgament d'una subvenció  de  700.000,-pessetes  per  
part  de la Junta  d'Andalucía  destinada  a cobrir  les despeses del Festival 
Flamenc de 1.994,  de  la qual es va fer, al mes de desembre de 1.994, una  
generació de   crèdit  a  la  partida   pressupostàrea   61.451.48901 
SUBV/FESTIVAL FLAMENC, exercici 1994. 
 
 Un cop feta la tramitació oportuna de la  corresponent  incorporació  
de remanent de crèdit a  l'exercici  de 1995, partida pressupostàrea 
61.451.48937. 
 
 Es  proposa  a  Comissió de  Govern  l'adopció  del següent: 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar la concessió complementària  d'una subvenció en 
relació a la minuta del Conveni entre  l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
la Coordinadora de  Entidades  Flamencas  y Andaluzas, per tal de fer front  a  
les despeses  ocasionades  pel Festival Flamenc  de  1994,  amb l'atorgament  
d'un  import de  SET-CENTES  MIL  (700.000,-) pessetes,   a   càrrec  de   la   
partida   presssupostàrea 61.451.48937. 
 
 Segon.-  Donar compte de la justificació  corresponent a aquesta 
quantitat. 
 
 Tercer.-  Ratificar el present acord en la  propera sessió de Ple que 
tingui lloc." 
 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal   
d'IC,  senyor  Ignasi  Riera  i  Gassiot,   per sol.licitar  un aclariment al voltant 
de la quantia  de  la subvenció,  assenyalant que en aquest decret i  en  
l'anteriorment  ratificat es parla de la mateixa entitat,  encara que no se les 
denomina de forma totalment idèntica. 
 
 A  continuació  intervé  el  senyor  Alcalde,  José Montilla Aguilera, 
per explicar les quantitats subvencionades, assenyalant que aquesta 
subvenció és complementària en la  mesura  que ve derivada de la  Junta  
d'Andalusia,  que atorga una subvenció finalista a aquesta activitat, i en la 
qual som merament transmissors atès que la Junta  d'Andalusia no 
subvenciona directament l'entitat, sinó  que ho fa a través de l'Ajuntament.  
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 



 
 
 Sessió celebrada el dia 5 d'abril de 1995 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 - Aprovar la modificació del contracte regulador de la concessió 
administrativa del Pavelló Riera. 
 
 
 "Vista   la  proposta  formulada   per   l'Institut Municipal  de  
l'Esport  de modificació  del  contracte  de concessió   de   la  utilització  de   
les   instal.lacions esportives del Pavelló Riera i l'explotacio d'un bar a  les 
pròpies instal.lacions per desajustament del cànon  contractat  en  relació a 
les despeses reals de  manteniment  per càlcul  erroni de les previsions de les 
despeses del  Pavelló. 
  
 Vist   el  Plec  de  Condicions   de   l'esmentada concessió  així com 
els informes emesos al respecte per  la Secretaria i la Direcció de l'IMDE. 
 
 Atès   que   l'adopció  del   present   acord   és competència 
d'aquesta Comissió de Govern, en virtud de  les delegacions  acordades  per 
aquest  Ajuntament,  en  sessió plenària  celebrada el dia 30 de juliol de 1991, 
el  Ponent de  la  Comissió de Règim Interior  i  Governació,  proposa l'adopció 
dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Modificar el cànon de la concessió de  la utilització  de les 
instal.lacions esportives  del  pavelló Riera i l'explotació d'un bar a les pròpies  
instal.lacions per  desajustament  del cànon contractat en relació  a  les 
despeses  reals  de manteniment per càlcul  erroni  de  les previsions  de 
despeses del Pavelló, amb una  ampliació  de 550.496.-  ptes/any  i amb 
efectes a partir d'1   de  gener   de  1995  i finalitzant quan es produeixi  així  
mateix  la finalització de la contracta vigent. 
 
 Segon.- Ampliar, de conformitat amb l'article 85 el Reglamento  de  
Contratación de les  Corporaciones  Locales l'import  de  la fiança definitiva  
en  22.020.-  ptes  que haurà d'ingresar el contractista a la Tresoreria  
Municipal en el termini de quinze dies a comptar des de la  notificació 
d'aquests acords. 
 
 Tercer.-  Reflectir la modificació en el  contracte administratiu  
subscrit entre ambdues parts,  facultant  al senyor Alcalde als expressats 
efectes. 



 
 Quart.-  Donar compte del present Decret al Ple  de l'Ajuntament en 
la propera sessió que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Aprovar la modificació del contracte regulador de la concessió 
administrativa del Pavelló Centre. 
 
 "Vista   la  proposta  formulada   per   l'Institut Municipal  de  
l'Esport  de modificació  del  contracte  de concessió   de   la  utilització  de   
les   instal.lacions esportives del Pavelló Centre i l'explotacio d'un bar a les 
pròpies instal.lacions per desajustament del cànon  contractat  en  relació a 
les despeses reals de  manteniment  per indemnització  de  les despeses de 
manteniment  del  gimnàs municipal ubicat al propi Pavelló, però exclós  de  
l'àmbit de la concessió pel contracte. 
 
 Vist   el  Plec  de  Condicions   de   l'esmentada concessio, així com 
els informes emesos al respecte per  la Secretaria  i  la  Direcció  de  l'IMDE. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern, en virtut de les  delegacions acordades   per  aquest  
Ajuntament,  en  sessió   plenària celebrada  el  dia 30 de juliol de 1991, el  
Ponent  de  la Comissió de  Règim Interior i Governació, proposa l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Modificar el cànon de la concessió de  la utilització  de les 
instal.lacions esportives  del  pavelló centre i l'explotació d'un bar a les pròpies 
instal.lacions per  desajustament  del cànon contractat en relació  a  les 
despeses  reals  de manteniment per  indemnització  de  les despeses  de  
manteniment del gimnàs  municipal  ubicat  al propi  pavelló però exclós de 
l'àmbit de la  concessió  pel contracte,  amb una ampliació de 935.679.- 
ptes/any  i  amb efectes a partir d'1  de gener   de 1995 i finalitzant quan es  
produeixi així mateix la finalització de  la  contracta vigent. 
 
 Segon.- Ampliar, de conformitat amb l'article 85 el Reglamento  de  
Contratación de les  Corporaciones  Locales l'import  de  la fiança definitiva  
en  37.427.-  ptes  que haurà d'ingressar el contractista a la Tresoreria 
Municipal en el termini de quinze dies a comptar des de la  notificació 
d'aquests acords. 



 
 Tercer.-  Reflectir la modificació en el  contracte administratiu  
subscrit entre ambdues parts,  facultant  al senyor Alcalde als expressats 
efectes. 
 Quart.-  Donar compte al Ple de  l'Ajuntament  dels acords que 
antecedeixen." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 - Aprovar la revissió de preus del contracte  regulador de la 
concessió administrativa del Pavelló Riera. 
 
 
 "Vista   la  petició  formulada  per   l'Associació Esportiva  Joventut 
Riera, de revisió definitiva  de  preus del   contracte   de  concessió   
administrativa   per   la utilització de les instal.lacions del Pavelló  Poliesportiu 
Riera  i explotació d'un bar a les  mateixes  intal.lacions pel període juny 94-
febrer 95. 
 
 Atès  que el contracte de 15 de setembre  de  1993 recull  al seu 
article 13 la fórmula de revissió del  cànon basada  a  l'increment de l'IPC al 
període  de  referència, increment que ha estat del 3'7 % entre juny 94-febrer 
95. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos per l'Institut Municipal de 
l'Esport i la Secretaria, en relació a  la proposta de revisió del cànon formulada 
per l'adjudicatari. 
 
 Atès   que   l'adopció  del   present   acord   és competència 
d'aquesta Comissió de Govern, en virtud de  les delegacions  acordades  per 
aquest  Ajuntament,  en  sessió plenària celebrada el dia 30 de juliol de1991, 
el Ponent de la  Comissió  de  Règim  Interior  i  Governació,   proposa 
l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar la revisió definitiva  del  cànon corresponent al 
període juny 1994-febrer 1995, del  contracte  de concessió administrativa per 
la utilització de  les instal.lacions del Pavelló Poliesportiu Riera i  explotació 
d'un bar a les mateixes instal.lacions, adjudicada a  l'Associació  Esportiva 
Joventut Riera, per un import total  de 56.861- ptes, havent de certificar-se en 
conseqüència l'esmentades quantitat a favor de l'adjudicataria. 



 
 Segon.-  Donar compte al Ple de  l'Ajuntament  dels acords que 
antecedeixen." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Aprovar la revissió de preus del contracte  regulador de la 
concessió administrativa del Pavelló Centre. 
 
 
 "Vista  la  petició formulada pel  Club  Basquetbol Cornellà,  de 
revisió definitiva de preus del contracte  de concessió   administrativa  per  la  
utilització   de   les instal.lacions del Pavelló Poliesportiu Centre i explotació 
d'un  bar a les mateixes intal.lacions pel període juny  94 -febrer 95. 
 
 Atès  que  el contracte de 15 de setembre  de  1993 recull  al seu 
article 13 la fórmula de revisió  del  cànon basada  a  l'increment de l'IPC al 
període  de  referència, increment que ha estat del 3'7 % entre juny 94- febrer 
95. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos per l'Institut Municipal de 
l'Esport i la Secretaria, en relació a  la proposta de revisió del cànon formulada 
per l'adjudicatari. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern, en virtud de les  delegacions acordades  per aquest 
Ajuntament, en sessió plenària  celebrada el dia 30 de juliol de 1991, el 
Ponent de la Comissió de  Règim  Interior i Governació,  proposa  l'adopció  
dels següents:  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar la revisió definitiva  del  cànon corresponent al 
període juny 94-febrer 1995, del  contracte de  concessió  administrativa  per 
la  utilització  de  les instal.lacions del Pavelló Poliesportiu Centre i explotació 
d'un  bar a les mateixes instal.lacions, adjudicada a  Club Basquetbol 
Cornellà, per un import total de 148.185.- ptes, havent de certificar-se en 
conseqüència l'esmentada quantitat a favor de l'adjudicataria. 
 
 Segon.-  Donar compte al Ple de  l'Ajuntament  dels acords que 
antecedeixen." 
 



 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Ratificació del conveni subscrit per  l'Alcaldia, en  representació 
d'aquest Ajuntament, amb la  Mancomunitat de Municipis de l'Area 
Metropolitana de Barcelona i  l'Institut Metropolità de Promoció i Gestió 
Patrimonial, relatiu a  l'establiment  d'un sistema d'informació  ciutadana  per 
telèfon. 
 
 
  "Vista la minuta del Conveni signada amb data vint-i-u  de 
desembre de mil nou-cents noranta-quatre  entre  la Mancomunitat de 
Municipis de L'Area Metropolitana de Barcelona, l'Institut Metropolità de 
Promoció i Gestió  Patrimonial i aquest Ajuntament. 
 
      Atès   que  aquest  conveni  té  per   objecte   la col.laboració per a 
l'establiment d'un sistema d'informació ciutada per telèfon a l'àmbit 
metropolià que doni  resposta a algunes de las necessitats que amb caràcter 
comú es venen plantejant a la nostra societat. 
 
       A  la vista de tot això aquesta Alcaldia proposa  a la Comissió de 
Govern , l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Restar assabentats i donar el  vist-i-plau a  la subscripció 
del Conveni signat amb data  vint-i-u  de desembre de mil nou-cents noranta-
quatre, entre la Mancomunitat  de Municipis de l'Area Metropolitana de 
Barcelona  i aquest  Ajuntament  relatiu a  l'establiment  d'un  sistema 
d'informació ciutadana per telèfon. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord a la  Mancomunitat de 
Municipis de l'Area Metropolitana de  Barcelona. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple Municipal en la propera sessió."  
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 -   Ratificar  la  subscripció  d'un   conveni   de col.laboració amb 
l'Empresa Municipal de Promoció Económica de Cornellà, Societat Anònima 



per la realització de pràctiques professionals de les alumnes RAFAELA 
MORENO RODRIGUEZ, MARINA  MONZON CILLERUELO I ANTONIA 
MARTINEZ CUENCA  en  el Departament de Serveis Socials. 
 
 
 "Vista la proposta presentada per l'Associació  per l'empresa 
municipal PRECSA, de què alumnes que realitzen el curs  d'Auxiliars de 
Geriatria puguin realitzar  pràctiques  professionals en aquest Ajuntament. 
 
 Atès  que l'esmentada proposta es concreta  en  què tres alumnes 
que en l'actualitat estan realitzant  l'esmentat  curs  de  formació ocupacional  
puguin  realitzar  les pràctiques  professionals  en  el  Departament  de  
Serveis Socials d'aquest Ajuntament dintre del programa d'Assistència 
Domiciliària, sense cap tipus de cost econòmic, i anant l'assegurance escolar a 
càrrec de la referida Associació. 
 
 Atès l'interès públic de l'iniciativa i la viabilitat  funcional de què 
tres alumnes de  l'esmentat  programa formatiu puguin realitzar les pràctiques 
en el  Departament assenyalat. 
 
 Atès que l'esmentada Empresa ha presentat la  documentació  
requerida  pel Departament de Personal,  per  fer possible la subscripció d'un 
conveni de col.laboració entre les dues parts. 
 
 El  Ponent  de  la Comissió  Informativa  de  Règim Interior  i  
Governació, proposa a la  Comissió  de  Govern l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Ratificar la suscripció d'un  conveni  de col.laboració amb 
l'empresa Municipal PRECSA per la realització  de pràctiques professionals de 
les  alumnes  Rafaela Moreno Rodríguez, Marina Monzón Cilleruelo i Antonia 
Martínez  Cuenca en el Departament de Serveis Socials  i  dintre del  programa 
d'assistència Domiciliada, com  a  complement del  curs  assenyalat en la part 
expositiva de  la  present resolució. 
 
 Segon.-  Designar com a responsable del programa  a la  Cap  del 
Departament Tècnic de  Serveis  Socials,  Sra. Camino  Grandes  Garicano,  
facultant-la  perquè   designi, d'acord  amb  la  situació del servei,  al/als  
tutors  que consideri adients. 
 
 Tercer.-  Donar  compte del contingut  del  present acord al Ple 
Municipal per la seva ratificació." 
 
 



 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 -  Ratificar la realització del Seminari  denominat "Comunicació  i  
atenció al ciutadà", adreçat  al  personal funcionari que es farà càrrec de la 
nova Oficina de  Gestió Centralitzada d'aquest Ajuntament. 
 
 
 "Vist el conveni de col.laboració amb la  Diputació de  Barcelona, 
per la confecció organització i  realització conjunta  de cursos de formació per 
al  personal  d'aquesta Corporació  el  qual facilita l'execució del  Pla  Formatiu 
elaborat pel Departament de Personal d'aquest Ajuntament. 
 
 El  Ponent  de  la Comissió  Informativa  de  Règim Interior  i  
Governació, proposa a la  Comissió  de  Govern l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Ratificar  la  realització  del  Seminari denominat  
"Comunicació i atenció al ciutadà",  adreçat  al personal  funcionari que es 
farà càrrec de la nova  Oficina de Gestió Centralitzada d'aquest Ajuntament, a 
l'empar  del conveni assenyalat.  
 
 Segon.-  Donar  compte  del present  acord  al  Ple Municipal per a 
la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 19 d'abril de 1995 
 
 PROPOSTA  DE L'AREA D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I  
SERVEIS 
 
 
 -  Modificació del conveni aprovat el 19  d'octubre de 1994, per la 
reurbanització de la Carretera B-200 en  el tram dels polígons I i II del Pla 
Parcial Fatjó, per disminució de la superfície a cedir pels senyors Nubiola. 
 
 



 "Vist l'acord d'aquesta Comissió de Govern, de data 19  d'octubre de 
1994, pel qual s'aprovà el conveni a  subscriure  entre les JUNTES DE 
COMPENSACIO DELS POLIGONS I  i II  DEL PLA PARCIAL SECTOR FATJO, 
els germans NUBIOLA i  de CASTELLARNAU  i  aquest  AJUNTAMENT,  
ratificat  per  acord plenari de 24 de novembre de 1994, amb l'objectiu de  
facilitar  la reurbanització de la carretera B-200 en  el  tram que existeix entre 
un i altre polígon i fora d'actuació del Pla Parcial que afecta a la finca urbana 
industrial ubicada als  números  52-54  de la Carretera de  Sant  Joan  Despí, 
propietat dels germans Nubiola i de Castellarnau. 
 
 Atesa  la proposta realitzada pel President de  les Juntes  
d'introduir  al conveni aprovat  les  modificacions derivades de la disminució 
dels metres quadrats objecte  de cessió i, en conseqüència l'import 
d'indemnització així com la  part que afecta a les obres a executar per les  
Juntes, les quals han estat executades, i per tant, no  procedeixen ni  els 
terminis d'execució ni les sancions  per  incompliment. 
 
 Atès  que aquestes modificacions  afectan  substancialment al 
contingut del conveni aprovat, el Ponent de  la Comissió  Informativa  
d'Urbanisme,  Obres,  Manteniment  i Serveis  proposa  a la Comissió de  
Govern  l'adopció  dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Modificar el conveni aprovat en  data  19 d'octubre  de 
1994 en els termes que es diuen al nou  document que es dóna per incorporat 
al present acord a tots els efectes. 
 
 Segon.-   Facultar  al   senyor   Alcalde-President d'aquest 
Ajuntament, José Montilla Aguilera, perquè  assistit  de  la Secretària General 
del mateix,  senyora  Carmen Alonso Higuera, procedeixi a la seva 
formalització. 
 
 Tercer.-  Donar  compte  dels  anteriors  acords  a l'Ajuntament  Ple 
a efectes de ratificació, en  la  propera sessió que celebri. 
 
 Quart.- Notificar els presents acords als  interessats pel seu 
coneixement i efectes." 
 
 
 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Mixt, senyor 
Antoni Recort i García, per recordar que novament  s'ha  tornat a fer constar 
la Carretera  BV-2001  com Carretera B-200. 
 
 



 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
         2.-  Donar compte i , si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 - Decret núm. 1798/95 de data 4 d'abril 
 
 "Vista la petició formulada per la Societat Municipal TECSALSA, en 
la que aquesta Entitat hi té una  participació  total,  en  virtut  de  la  qual  
sol.licita  l'aval d'aquest  Ajuntament, por un import total de 45.000.000  de 
pessetes, amb l'objecte de concertar una operació de crèdit de  l'esmentada 
Societat amb la " CAIXA D'ESTALVIS  I  PENSIONS DE BARCELONA "LA 
CAIXA"  amb les següents condicions: 
 
 Import operació            : 45.000.000 ptes. 
 Durada de l'operació       : 12 messos 
 Interès Nominal            : 11% 
 Comissió obertura          : 0,60% 
 
 Vist el disposat en l'article 51.2 i següents de la Llei  39/1988 de 28 
de Desembre Reguladora de les  Hisendes Locals, per el qual, les Entitats 
Locals podran prestar  el seu aval a qualsevol operació de prèstec que 
concertin  les Societats mercantils d'elles depenents. 
 
 Vist els articles 1 i 4 de l'Ordre de 14 d'abril de 1987 de 
desplegament, el Decret 369/1986, de 18 de Desembre en matèria de tutela 
financera de les Corporacions, i l'article 26 de les Bases d'Execució del 
Pressupost per l'exercici 1995 que fixa l'import màxim dels avals a prestar  per 
aquesta Administració. 
 
 Considerant que l'Aval sol.licitat per TECSALSA  ho és  per una 
operació de crèdit de les compreses en les  que autoritza  l'article  51.2  de la 
Llei  Reguladora  de  les Hisendes Locals. 
 
 Considerant  que  aquest aval no  supera  el  límit establert  per  
l'article 26 de les  Bases  d'Execució  del Pressupost per l'exercici 1995. 
 
 Considerant  que les condicions de  l'operació  són dintre  de la 
banda que regeixen el mercat  d'aquest  tipus d'operacions. 
 
 Considerant que l'operació no produirà cap  càrrega a l'Hisenda 



Municipal, tal vegada que la seva  amortització i interessos són a càrrec de 
l'Empresa TECSALSA. 
 
 Vist l'Informe emès per la Tresoreria Municipal. 
 
 Fent  ús  de les facultats  que  m'atribueixen  els articles  número  
21 de la Llei 7/1985, de  2  d'abril,  de Bases  de  Règim  Local i l'article 24 del  
Text  Refós  de Legislació  Local, Reial Decret Legislatiu 781/1986, de  18 
d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Avalar a l'Empresa TECSALSA per un  import total de 
45.000.000.- de pessetes, amb l'objecta de concertar  una pòlissa de crèdit de 
l'esmentada Societat  amb  la Caixa  d'Estalvis i Pensions de Barcelona "La  
Caixa",  amb les condicions abans esmentades. 
 
 Segon.- L'esmentat Aval no comportarà cap  comissió a percebre 
per l'Hisenda Municipal com a contraprestació al risc  assumit,  i  es podrà 
formalitzar  per  l'Alcaldia  a través  de la firma de tots aquells documents  
públics  que siguin necessaris per a l'execució del present acord. 
 
 Tercer.-  Donar  compta al Ple de  l'Ajuntament  de conformitat  al  
previst  en l'article 28.3  de  les  Bases d'Execució,  a la primera sessió que 
aquest celebri, de  la pòlissa subscrita. 
 
 Quart.- Trametre a la Direcció General de  Política Financera  de  la 
Generalitat la  documentació  prevista  a l'ordre de 14 d'abril de 1987, per 
aquelles operacions  que no requereixen autorització." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 - Decret núm. 1845/95, de data 6 d'abril 
 
 
 "Vist el Reial Decret número 489/1995, de 3 d'abril pel  que es 
convoca eleccions locals, a celebrar el dia  28 de maig d'enguany,  i atès que  
en conformitat amb  l'article 57 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del 
Règim Electoral  General,  en  la seva  redacció  actual,  aquest Ajuntament, 
dins dels deu dies següents a la  convocatòria,  està obligat a comunicar a la 
Junta Electoral de Zona   els locals  oficials i llocs públics que es reserven per  
a  la realització  gratuïta  d'actes de campanya  electoral,  per part dels 



diferents candidats, partits, federacions, coalicions o agrupacions que es 
presenten a les Eleccions. 
 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
tinc conferides, i als efectes  previstos en els articles 55 i 57 de la Llei 
esmentada, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Reservar  com a locals oficials  i  llocs públics  d'ús gratuït 
per la celebració d'actes de la  campanya electoral relativa a les Eleccions 
locals, convocades mitjançant  Reial  Decret 489/1995 de  3 d'abril,  els  
següents: 
 
COL.LEGIS PUBLICS 
 
SANT ILDEFONS 
Avgda. Sant Ildefons, núm. 24 
 
TORRAS I BAGES 
c/. Joan Fernández, s/núm. 
 
PIUS XII 
c/. Pius XIIè, s/núm. 
 
FONTSANTA 
c/. Terra Alta, s/núm. 
 
ANTONI GAUDI 
c/. Arquitecte  Calçada, s/núm. 
 
L'ARENY 
c/. Sant Lluis, s/núm. 
 
 Cada  escola té una pista o pati amb una  capacitat per unes 300 
persones. 
 
 Romandran  disponibles tots els  dies laborables  a partir de les 18 
hores, de dilluns a divendres. 
 
 
LOCALS PERTANYENTS A L'AJUNTAMENT 
 
- CENTRE CIVIC 



  Carrer Gerdera, s/núm. 
  Capacitat per 300 persones - Sala d'Actes. 
 
  LLIURE: dilluns, dimecres i divendres   
 
LOCALS DE PROPIETAT PRIVADA 
 
- PATRONAT CULTURAL RECREATIU 
     Carrer Mossén Cinto Verdaguer/Sant Isidre 
 
   LLIURE:  Del 13 al 26 de maig de 17 a 21 hores.                            
 
   OCUPAT: els dies 13,14,20 i 21 de maig. 
 
 
- ORFEO CATALONIA 
     Carrer Torras i Bages, s/núm. 
 
  LLIURE:  Del 12 al 26 de maig, ambdós  inclosos,    dimecres, dijous, 
dissabtes i diumenges. 
 
  OCUPAT: dilluns, dimarts i divendres. 
 
 
LLOCS OBERTS 
Plaça Catalunya 
Plaça Gandesa 
Plaça Lluis Companys 
Plaça Pallars 
Plaça Josep Tarradellas 
Plaça Sant Ildefons 
 
 Segon.-  Comunicar  el present Decret  a  la  Junta Electoral de 
Zona, mitjançant certificació acreditativa del mateix, i elevar-lo al Ple d'aquest 
Ajuntament en la primera sessió que se celebri per la seva deguda ratificació." 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 1846/95, de data 6 d'abril 
 
 "Vist  el   Reial  Decret  número  489/1995,  de  3 d'abril  pel que es 



convoca eleccions locals a celebrar  el dia  28 de maig d'enguany,  i atès que, 
en conformitat  amb l'article  56.1 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de  juny, 
del  Règim Electoral General, en la seva  redacció  actual, aquest  Ajuntament,  
dins  dels  set  dies  següents  a  la convocatòria, està obligat a comunicar a la 
Junta Electoral de  Zona  els emplaçaments disponibles per  la  col.locació 
gratuïta   de  cartells, a efectes de la celebració  de  la corresponent  campanya  
electoral per part  dels  diferents candidats,  partits, federacions, coalicions o  
agrupacions que es presenten a les Eleccions.   
 
 Per  tot  això  aquesta  Alcaldia,  en  ús  de  les atribucions  que 
legalment tinc conferides, i  als  efectes previstos en els articles 55 i 56 de la 
Llei esmentada, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Reservar,  com a llocs especials  per  la col.locació 
gratuïta de cartells corresponents a la campanya electoral  relativa  a les 
Eleccions locals,  convocades mitjançant  Reial Decret 489/1995, de  3 d'abril,  
els  següents:  
 
 
EMPLAÇAMENTS                          LLOCS         SUPERFICIE   
 
 
Mn. J.Verdaguer, núm. 59-61        1               24 m2. 
Mn. J.Verdaguer/Verge del Pilar    1               24 m2. 
Monturiol/Rubió i Ors               1               24 m2. 
Monturiol, núm. 14                  1               24 m2. 
Riereta, núm. 21                    1               24 m2. 
Josep Cuxart/Carret.Esplugues      1               24 m2. 
Avgda.S.Allende (façana CP.Jacint 
Verdaguer)                           2    (c/un)     24 m2. 
Fresno/Avgda. S. Allende            1               24 m2. 
Ronda Cerezo/c/.Cerezo (MONTESA)   1               24 m2. 
Avgda.R.Argentina/Ciprés            1               24 m2. 
Avgda.R.Argentina/Camelias         1               24 m2. 
Avgda.R.Argentina/Avga.S.Ildefons  1              24 m2.      
 
 Segon.-  Comunicar  el present Decret  a  la  Junta  Electoral de 
Zona, mitjançant certificació acreditativa del mateix, i elevar-lo al Ple d'aquest 
Ajuntament en la primera sessió que se celebri per la seva deguda ratificació." 
 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramón Blanco Lorenzo, per  sol.licitar,  en relació amb aquest decret i 



l'anterio,r que se  li enviïn   les  relacions  dels  llocs  oficials  per  a   la 
col.locació dels cartells de campanya electoral, contestant sobre això el 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón Arévalo, que se li enviaran, tot i que els  
terminis per  sol.licitar  aquests llocs davant la  Junta  Electoral s'estan  
acabant; no obstant això, el senyor Balmón  avança que com cada vegada que 
se celebren eleccions, es convocarà una  reunió  amb tots el partits polítics per  
tractar  del tema de la propaganda.   
  
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 1983/95, de data 13 d'abril 
 
 "Vista  la  resolució  de l'Alcaldia  per  la  qual s'estima la petició de 
cessament presentada per la  funcionària  eventual Eulalia Santiago Bayona, 
que  desenvolupava la tasca de Cap de Premsa d'aquesta Corporació. 
 
 Atès,  que  l'esmentada  decisió, duta  a  terme  a petició  de  
l'interessada, provoca els  normals  problemes racionals  en  la tasca que es 
realitza en  el  Gabinet  de Premsa  Municipal, al haver-se reduït els efectius  
professionals però no les necessitats funcionals del mateix. 
 
 Atès,  que  aquesta Alcaldia  no  considera  adient realitzar una 
designació de personal eventual per cobrir la vacant produïda per l'esmentat 
cessament, donada la  proximitat  de  les Eleccions Municipals, previstes pel  
mes  de maig d'enguany. 
 
 Atès, que es voluntat d'aquesta Corporació garantir la tasca que 
realitza el Gabinet de Premsa, sense tenir que adoptar  un  acord de 
designació de personal  eventual  pel càrrec de Cap de Premsa. 
 
 Atès, el que preveu el Reial Decret 2546/94, de  29 de  desembre  
sobre contractes de naturalesa  temporal  per acumulació de tascas per 
circumstàncies temporals. 
 
 Atès, així mateix el que preveuen els articles 16 1 d  i 94 i ss. del 
Reglament del Personal al Servei  de  les Entitats Locals. 
 
 Atès,  que En  Carlos Rodríguez  Castillo,  reuneix les condicions i 
característiques necessaries per  desenvolupar  durant 3 mesos la tasca 
específica de  col.laboració en el Gabinet de Premsa per garantir la tasca 
assignada  al mateix durant l'esmentat període  per les raons  assenyalades en 



aquesta part expositiva. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les  atribucions que li 
confereix l'article 7 de la Llei 7/1985,  de 2 d'abril, 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.-  Declarar  raons  d'urgència  per   cobrir durant 3 mesos la 
tasca de col.laboració periodística en el Gabinet de Premsa d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Segon.-  Autoritzar  la  contractació  temporal  de Carlos Rodríguez 
Castillo, en qualitat de Tècnic en Mitjans de  Comunicació,  per la realització 
del servei  determinat de  col.laboració periodística en el Gabinet de  Premsa  
de l'Ajuntament, amb efectes 7 de març de 1995 i per un període  de  3 mesos, 
el empar del que disposa el  Reial  Decret 2104/84  de 21 de novembre i el 
Reglament del  Personal  al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Assignar a l'esmentat empleat una retribució bruta 
mensual de 160.000 pessetes. 
 
 Quart.- Donar compte de la present resolució al Ple Municipal, per 
la seva ratificació. 
 
 Cinquè.- Publicar la present designació en el Diari Oficial de la 
Generalitat i de la Província, d'acord amb el que preveu la normativa vigent." 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 2.057/95 de data 21 d'abril 
 
 "Vist  l'escrit  d'al.legacions  formulat  per   la senyora  Filomena 
López Cañete, vidua del senyor  Francisco Calvo  Leyva, en l'expedient 
administratiu iniciat,  segons Resolució  de  l'Alcaldia núm. 1065 de data 6  de  
març  de 1995,  per declarar extingit el dret que ostentava  el  Sr. Francisco  
Calvo Leiva d'ocupació de la vivenda  annexa  al Cementiri  Municipal  i per 
recuperar la  possessió  de  la mateixa com a conseqüència d'haver 
desaparegut la causa  de l'ocupació  que derivava de l'adscripció del senyor  
Leiva, al  lloc  de treball de conserge del  Cementiri  Municipal, atesa  la seva 
defunció que va tenir lloc el mes de  juliol de 1994. 
 



 Resultant  que  l'escrit  d'al.legacions,  pel  que respecta  al  fet  de  
l'ocupació  de  la  vivenda,  tot  i reconeixent la seva manca de cap tipus de 
dret a l'ocupació i admetent que aquella era conseqüència del lloc de treball 
ocupat pel seu espòs, únicament sol.licita l'ajornament  de la desocupació per 
motius personals i fins que es produeixi la  venda d'un terreny de la seva 
propietat  que li  ha  de permetre  finançar l'acabament de les obres de  
construcció d'una altra vivenda que la senyora López és propietària  al terme 
Municipal de San Vicenç dels Hors. 
 
 Atès que havent-se posat en coneixement de la  Sra. Filomena  
López Cañete ja durant el passat mes de  setembre de  1994   el  fet  de  la  
necessitat  de  la  desocupació mitjançant la Tinença d'Alcaldia de Règim 
Interior i Governació i essent necessari per part d'aquest Ajuntament 
recuperar la possessió de la vivenda sense més dilació a fi  de què  l'habitatge  
sigui novament ocupat per  l'empleat  del Cementiri  que assumeixi la tasca de 
conserge amb les  funcions que comporta el lloc ocupat i que transitòriament 
des d'el mes d'agost de 1994 té assignades la Guàrdia Urbana. 
 
 Vistos  els  articles 71, 77, 152  i  següents  del Reglament de 
Patrimoni dels Ens Locals i demés disposicions concordants de legal aplicació. 
 
 A la vista de l'exposat i en ús de les  atribucions que  em  confereix  
l'article 51.1 de la Llei  8/87  de  15 d'abril Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Desestimar,  pels  motius  exposats,  les al.legacions  
formulades  per  la  senyora  Filomena  López Cañete,  vidua  del  senyor 
Francisco Calvo  Leiva,  en  el tràmit  d'audiència que li ha estat atorgat en  
l'expedient administratiu incoat, segons Decret de l'Alcaldia núm. 1065 de 6 
de març de 1995, per declarar extingit el dret  d'ocupació  de  la vivenda 
annexa al Cementiri Municipal  i  per recuperar  la possessió de la mateixa, 
com  a  conseqüència d'haver desaparegut la causa de l'ocupació que derivava  
de l'adscripció  del Senyor Francisco Calvo Leiva al  lloc  de treball de conserge 
del Cementiri Municipal, atesa la  seva defunció que va tenir lloc durant el 
mes de juliol de 1994. 
 
 Segon.-  Requerir  en  conseqüència  a  la  senyora Filomena  López 
Cañete, a fi  de què procedeixi,  juntament amb els seus fills Milagros Calvo 
López i José Calvo  López  a  desocupar la vivenda i a deixar-la lliure  a  
disposició d'aquest Ajuntament en el termini màxim d'un mes a  comptar de la 
notificacio d'aquesta Resolució, fent entrega de  les claus de la mateixa, en 
l'esmentat termini, en el  Departament de Contractació-Patrimoni d'aquest 
Ajuntament. 



 
 Tercer.-  Ratificar  la  present  Resolució  en  la propera sessió 
plenari que celebri l'Ajuntament." 
 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal de 
CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per  preguntar  per  què no es concedeix a 
la senyora  Filomena  López Cañete  el  termini  sol.licitat  per  deixar  
l'habitatge, contestant el President-Delegat de la Comissió  Informativa de  
l'Area de Règim Interior i Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo, que 
aquest tema ja va ser explicat  en  el Ple anterior, però reitera que aquesta 
senyora porta vivint un  any en aquesta situació. No obstant això,  la  voluntat 
municipal ha estat la del diàleg sense forçar res, i de fet s'acaba  d'arribar  a  
un acord amb  ella  perquè  abandoni l'habitatge a l'estiu. 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 3.- Restar assabentats del nomenament definitiu del senyor 
GUILLEM CANSADO I TARRES, com a Tresorer Municipal. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  resolució de 24 de març de 1995  de  la Direcció General 
de la Funció Pública, en virtut de la qual s'efectua nomenament definitiu de 
funcionaris d'Administració Local amb habilitació de caràcter nacional en  
diverses Entitats  Locals,  en  virtut dels  concursos  ordinaris  i unitaris 
convocats, per Resolució de 28 d'octubre de  1994, en compliment de 
l'establert pel Reial Decret 1732/1994, de 29 de juliol, i tenint en compte que 
en d'aquesta Resolució s'ha efectuat el nomenament per a la cobertura de la  
plaça vacant de Tresorer d'aquesta Corporació, el Tinent d'Alcalde de Règim 
Interior i Governació proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Restar  assabentats que en virtud  de  la Resolució de 24 



de març de 1995, de la Direcció General  de la  Funció  Pública ha nomenat al  
funcionari  Sr.  GUILLEN CANSADO TARRES per cobrir, amb caràcter 
definitiu, la plaça vacant  de  Tresorer  d'aquesta Corporació que  ha  de  ser 
ocupada per funcionaris d'Administració Local amb habilitació de caràcter 
nacional. 
 
 Segon.-  Restar assabentats que en data 10  d'abril de  1995 ha 
pres possessió de la plaça abans  esmentada  el funcionari  assenyalat,  i  en  
conseqüència  restar  sense efectes  el seu nomenament interí otorgat per  la  
Direcció General  de l'Administració Local, mitjançant resolució  de data 26 de 
juliol de 1994. 
 
 Tercer.-  Notificar el present acord al  funcionari afectat, al 
Ministeri per les Administracions Públiques i a la Direcció General de 
l'Administració Local pel seu coneixement i efectes." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 4.-  Autoritzar  la  cessió de drets  de  la  tenda exterior núm. 7 
del Mercat Municipal de Sant Ildefons. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  sol.licitut formulada pel  senyor  José Trujillo Mancha, 
adjudicatari en virtut d'acord plenari  de data  28 d'abril de 1994 de la 
concessió administrativa  de l'ús, disfruit i explotació de la tenda exterior núm. 
7 del Mercat  Municipal de Sant Ildefons, a fi de què per  aquest Ajuntament   
s'autoritzi  que  l'adjudicació,   inicialment acordada  al seu favor de la tenda 
esmentada, es faci a  la Societat  Civil Particular MABEN, els socis de la qual  
són el  mateix  senyor Trujillo i la senyora  Esperanza  Jurado Benítez. 
 
 Atès  que  l'esmentada tenda núm. 7,  així  com  la resta  de  tendes 
exteriors del Mercat  de  Sant  Ildefons, encara  es  troven en construcció,  no  
havent-se  començat encara l'explotació de la seva activitat . 
 
 Atès que el senyor Trujillo, que ja ha fet  efectiu el  preu total 



d'adjudicació a la signatura del  contracte, es compromet, en nom de la 
Societat Civil Particular MABEN, a  prestar  les  garanties que correspon  
exigir-li  com  a adjudicatari  de  la  tenda mitjançant  la  constitució  de 
l'oportuna fiança.  
 
 Vist  l'informe  emès  al  respecte  pel  Cap   del Departament de 
Contractació-Patrimoni. 
 
 A  la vista de l'exposat, aquesta Comissió  proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Autoritzar la novació en quant al subjecte titular  de 
l'adjudicació, senyor José Trujillo Mancha,  de la tenda exterior núm. 7 del 
Mercat Municipal Sant Ildefonso,  destinada a la venda de joieria-bijuteria 
acordada  en sessió plenària celebrada el 28 d'abril de 1994 a favor  de la 
Societat Civil Particular MABEN els socis de la qual són l'esmentat  senyor 
Trujillo i la senyora  Esperanza  Jurado Benítez segons contracte de societat 
civil de 24 de març de 1995. 
 
 Segon.-  Fixar  la fiança definitiva que  haurà  de constituir 
MABEN, Sociedad Civil Particular, com a  titular de  la  concessió de la tenda 
exterior núm.  7  del  Mercat Municial  Sant Ildefons, en la quantitat de 
208.000.-  ptes les  quals haurà d'ingressar en la Tresoreria Municipal  en el 
termini dels 10 dies següents a contar de la recepció de la present notificació. 
 
 Tercer.-   Retornar la fiança  definitiva  d'import 208.000.-  ptes  
constituïda per José Trujillo  Mancha   en execució de l'acord plenari de data 
28 d'abril de 1994. 
 
 Quart.-  Facultar al senyor Alcalde Josep  Montilla Aguilera per a la 
firma de quants documents fossin necessaris per a l'execució dels acords que 
antecedeixen." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 5.- Convocar sorteig públic per la designació  dels Presidents  i 



Vocals Titulars que hauràn de constituir  les taules  electorals  a  les 
properes  Eleccions  Locals  que tindran lloc el dia 28 de maig d'enguany. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 "En  conformitat al que disposa l'article 26 de  la Llei  Orgànica 
5/1985, de 19 de juny, Reguladora del  Règim Electoral General, i havent 
sigut aprovada la  convocatòria d'Eleccions  Locals  a  través  del  Reial  Decret   
número 489/1995, de 3 d'abril , és necessari procedir a la  designació,  per 
sorteig públic, dels Presidents i  dels  Vocals que   han  de formar les  Meses  
Electorals  corresponents, entre  la totalitat de les persones censades  en cada  
secció. 
 
 Atès  que  la  competència  per  a  la   celebració d'aquestes,   
segons  acord  interpretatiu  de   la   Junta Electoral Central, entre altres, de 
24 de setembre de 1991, correspon al Ple d'aquest Ajuntament. 
 
 Per  tot això, davant la celebració de  la  pròxima sessió plenària de 
caràcter ordinari, el Regidor de  l'Area de  Règim  Interior i Governació proposa 
al  Ple  l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Convocar sorteig públic per a la  designació dels 
Presidents i dels Vocals, titulars i suplents, que han de constituir les Meses 
Electorals per a les  Eleccions Locals que tindran lloc el dia 28  de maig 
d'enguany. 
 
 L'esmentat sorteig públic tindrà lloc en la Casa  Consistorial el 
proper dia  2 de maig a les 12 hores. 
 
 Segon.-  Constituir  una  Comissió  específica  per portar  a terme 
l'esmentat sorteig, que, actuant en  nom  i representació  de l'Ajuntament, 
estarà integrada pels  membres següents: 
 
 PRESIDENT: Antonio Balmón Arévalo 
 Regidor de l'Area de Governació i Règim Interior.  
 
 VOCALS: Francisco Saez Ortuño 
 Cap del Departament d'Informàtica 
 
 Justino Garrido Rodriguez 
 Cap de la Unitat d'Estadística. 
 



 SECRETARIA: Carmen Alonso Higuera 
 Secretària  General de l'Ajuntament. 
 
 Tercer.-  L'esmentada Comissió tindrà com a  funció específica  la  
de procedir a la celebració del  sorteig  i vetllar perquè els actes de designació 
dels membres de  les Meses  Electorals es portin a terme en conformitat  amb  
el que disposa la legislació electoral. 
 
 Quart.-  Comunicar  el  present acord  a  la  Junta Electoral  de  
Zona  i donar difussió  del  seu  contingut, mitjançant  la  seva exposició en el  
Tauler  d'Anuncis  de l'Ajuntament." 
  
         
        Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 6.- Acceptar la cessió de part de la finca  ubicada al  carrer 
Martí i Julià núm. 1-3 xamfrà Carretera de  Sant Boi,  efectuada  pel 
senyor Fernando Trape Portilla,  a  la societat  INMOBILIARIA ESCA-6, 
S.L. i el senyor José  María Portabella Martínez. 
 
 
 A  proposta  de  l'Alcaldia-Presidència  es  retira aquest punt de 
l'Ordre del Dia. 
 
 
 
 7.-  Modificar la manifestació "seté"  del  conveni aprovat pel 
Ple en data 24-2-93, relatiu a la  participació de l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat  Anónima, en la millora de la 
xarxa viària i  dels equipaments de la ciutat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 "Vista la proposta del Consell de Direcció de l'empresa municipal 
EMDUCSA, de data 4 d'abril 1995, de modificació del conveni de col.laboració 



aprovat pel Ple de 24 de febrer  1993, per la participació d'aquesta empresa  
en  la millora  de l'estructura de la xarxa viària i dels  equipaments de la 
ciutat. 
 
 Atès que l'anterior modificació està fonamentada en la necessitat de 
suprimir del conveni obres ja executades i incorporar altres pendents 
d'execució, la Comissió Informativa  d'Obres, Urbanisme, Manteniment i 
Serveis  proposa  a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Modificar  la  manifestació  "SETE"   del conveni aprovat 
amb data 24 de febrer 1993 i subscrit entre aquest  Ajuntament  i l'empresa 
municipal  EMDUCSA,  en  el sentit  de  suprimir de l'esmentada  manifestació  
la  obra "continuació  de les obres del Passeig del Carrilet amb  el barri 
Almeda" i incorporar les obres següents: 
 
 - Construcció del Camp de Futbol Fatjó 
 - Obres dels voltants del Castell de Cornellà 
 -  Obres  de millora dels accessos de  vianants  al 
   Barri Fatjó. 
 
 Segon.-  Notificar  l'anterior  acord  a  l'empresa EMDUCSA pel seu 
coneixement i efectes."  
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 8.-  Ratificar el conveni subscrit entre  l'Empresa Municipal  de  
Desenvolupament Urbà de  Cornellà,  Societat Anònima, i el senyor Juan 
Jiménez Hernan, propietari de  la finca situada al sector denominat 
"Carrilet". 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Atés l'acord plenari de data 23 de desembre  1993, pel qual 
s'autoritzà a l'empresa municipal EMDUCSA per a la signatura dels Convenis 
Urbanístics amb els propietaris del sector denominat "Carrilet", en base a la 
proposta formulada  per EMDUCSA i als criteris fixats per  l'Ajuntament  al 



mateix acord. 
 
 Vist el Conveni Urbanístic subscrit, en data 22  de marc 1995, entre 
EMDUCSA  i el senyor Juan Jiménez  Hernán, actual propietari de la finca 
núm. 4.397-N que anteriorment pertanya al senyor José María Ventura Baher. 
 
 Atesos  els informes favorables tècnic  i  jurídic, obrants a 
l'expedient, emesos pel Cap d'Area d'Urbanisme  i Serveis i l'Assessor Jurídic 
de l'esmentada Area, la Comissió  Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i  Serveis proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Ratificar el Conveni subscrit entre  l'empresa  municipal 
Desarrollo Urbano de Cornellà, S.A.  i  el senyor  Juan Jiménez  Hernán que 
es dona per  incorporat  a tots els efectes. 
 
 Segon.- Notificar l'anterior acord als  interessats pel seu 
coneixement i efectes." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 9.- Aprovació inicial del Projecte d'obra ordinària d'urbanització  
de  l'accés  peatonal al  Pla  Parcial  Can Fatjó. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  el Projecte d'URBANITZACIO D'OBRA  ORDINARIA D'ACCES 
PEATONAL AL PLA PARCIAL CAN FATJO, redactat pel Sr. Martí Cabré - 
Verdiell i Pastor, per encàrrec del Sr.  José Antonio  Marín  Sánchez en la seva  
qualitat  de  Director-Gerent  de l'empresa Municipal DESARROLLO URBANO 
DE  CORNELLA,  S.A.  per  un pressupost  de  49.742.120,--Pts.,  IVA inclòs, 
(Quaranta-nou milions set-centes quaranta-dues  mil cent vint). 
 
 Atès l'expedient administratiu incoat a l'efecte. 
 
 Vistos els articles 219 i 264.2 de la Llei  8/1987, de 15 d'abril, 



Municipal i de Règim Local de Catalunya,  la Comissió  Informativa  d'Obres,  
Urbanisme,  Manteniment  i Serveis,  proposa  a l'Ajuntament Ple  l'adopció  
dels  següents, 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar inicialment el Projecte d'URBANITZACIO D'OBRA 
ORDINARIA D'ACCES PEATONAL AL PLA PARCIAL  CAN FATJO,  redactat per 
l'Enginyer de Camins Sr. Martí  Cabré-Verdiell i Pastor, amb un pressupost 
global de 49.742.120,- Pts. IVA inclòs. 
 
 Segon.- Ordenar la seva publicació, per termini  de 30  dies, al 
Butlletí Oficial de la Província, per  tal  de que qui es consideri interessat 
pugui efectuar al.legacions i reclamacions. Transcorregut l'esmentat termini, 
sense que hagin recaigut reclamacions, el projecte s'entendrà definitivament 
aprovat. 
 
 Tercer.- Notificar els anteriors acords al Sr. José Antonio  Marín  
Sánchez, en la seva qualitat  de  Director-Gerent  de l'empresa municipal 
DESARROLLO URBANO DE  CORNELLA, S.A. pel seu coneixement i efectes." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 10.- Aprovació inicial del projecte d'obra  ordinària 
d'acondicionament espais interblocs dels carrers  Buri, Cristòfol Llarguès, 
Bruc, Buguenvíl.lea. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el Projecte CONDICIONAMENT ESPAIS  INTERBLOCS DELS 
CARRERS BURI, CRISTOFOL LLARGUES, BRUC,  BUGUENVIL.LEA - 2a. 
FASE,  redactat pels Serveis Tècnics Municipals,  amb un  pressupost de 
54.499.999,- Pts. IVA inclòs  (cinquanta-quatre  milions  quatre-centes 
noranta-nou  mil  nou-centes noranta-nou). 
 
 Atès l'expedient administratiu incoat a l'efecte. 



 
 Vistos els articles 219 i 264.2 de la Llei  8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya,  la Comissió  Informativa  d'Obres,  
Urbanisme,  Manteniment  i Serveis,  proposa  a l'Ajuntament Ple  l'adopció  
dels  següents, 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar inicialment  el Projecte  "CONDICIONAMENT  
ESPAIS INTERBLOCS DELS CARRERS  BURI,  CRISTOFOL LLARGUES,  
BRUC, BUGUENVIL.LEA - 2a. FASE",  redactat  pels Serveis   Tècnics   
Municipals,  amb   un   pressupost   de 54.499.999,- Pts. IVA inclòs. 
 
 Segon.- Ordenar la seva publicació, per termini  de 30  dies, al 
Butlletí Oficial de la Província, per  tal  de que qui es consideri interessat 
pugui efectuar al.legacions i reclamacions. Transcorregut l'esmentat termini, 
sense que hagin recaigut reclamacions, el projecte s'entendrà definitivament 
aprovat." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 11.-  Aprovar la modificació de crèdits núm.  16/95 de 
l'Ajuntament mitjançant crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb 
càrrec a baixes per anul.lació per un  import d'un milió de pessetes 
(1.000.000.-). 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vista la petició del Departament d'Informàtica  de data 29 de març 
d'enguany, en el que sol.licita modificació de  crèdit mitjançant crèdit 
extraordinari i  suplement  de crèdit amb càrrec a baixes per anul.lació per un 
import  de 1.000.000'- pessetes. 
 
 Atès el que estableixen l' article 158  de la  Llei 39/1988,  de  28 de 
desembre, Reguladora  de  les  Hisendes Locals i els articles 35, 36 i 37 del 



R.D. 500/1990, de  20 d'abril. 
 
 Atès  el que estableix l'art. 16.1.a) de les  Bases d'Execució del 
Pressupost per a 1995. 
 
 Vist l'informe favorable de l'Interventor General. 
 
 Per  tot això, aquesta Alcaldia proposa al  Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar la modificació de crèdit  mitjançant crèdit 
extraordinari i suplement de crèdit amb  càrrec a baixes per anul.lació  segons 
el següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
                                         Consignació                                                  Consignació 
Partida              Descripció               Actual             Altes            Baixes                  Final 
 
22.121.2200201   Mat.inf.no inv.          1.600.000            500.000            ----           2.100.000 
22.121.21600       Mant.equips inf.     15.750.000             ----           1.000.000       14.750.000 
22.121.62500       Mob.informàtica                    0             500.000            ----              500.000 
                                                                                    --------------------------------- 
                             TOTAL                          1.000.000    1.000.000 
                                                  ====================================================     
 
 
 
 Segon.-  Exposar al públic el present acord en  els termes  
establerts en l'art. 150 de la Llei 39/1988, de  28 de desembre, Reguladora de 
les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
 12.- Aprovar la modificació de crèdits núm. 1/95 de l'Institut 
Municipal d'Educació mitjançant crèdit  extraordinari amb càrrec al 
romanent líquid de tresoreria existent a la liquidació de l'exercici de 



1994. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'informe emés per la Directora de l'Institut Municipal 
d'Educació sobre la necessitat de modificació  de crèdit 1/95, amb càrrec al 
superàvit de l'exercici de l'any 1994. 
 
 Vista l'adopció de l'acord del Consell de l'IME  de data 19 d'abril 
d'enguany, de sol.licitar al Ple la modificació  de crèdit núm. 1/95 mitjançant 
crèdit  extraordinari amb  càrrec al romanent líquid de Tresoreria existent a  la 
liquidació de l'exercici de 1994. 
 
 Atès el que estableixen l' article 158  de la  Llei 39/1988,  de  28 de 
desembre, Reguladora  de  les  Hisendes Locals i els articles 35, 36 i 37 del 
R.D. 500/1990, de  20 d'abril. 
 
 Atès  el  que estableixen els  articles  16.1.a)  i 16.3.a) de les Bases 
d'Execució del Pressupost per a 1995. 
 
 Vist l'informe favorable de la Intervenció  Delegada. 
 
 Per  tot això, aquesta Alcaldia proposa al  Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar la modificació de crèdit  mitjançant crèdit 
extraordinari finançat amb Romanent de Tresoreria segons el següent detall: 
 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
                                          Consignació                                               Consignació 
Partida               Descripció                 Actual             Altes            Baixes               Final 
 
42.423.63200     Cons.i Rep.Edif.E.B.           0          5.000.000            ----               5.000.000 
43.423.63200     Cons.i Rep.Edif.C.M.          0          2.515.000            ----                2.515.000 
49.423.63200     Cons.i Rep.Edif.S.G.           0            485.000            ----                   485.000 
                                                                             --- -------------- 
                                  TOTAL                          8.000.000         
                                           =============================== 
 
 
ESTAT D'INGRESSOS 
 
                                         Consignació                                              Consignació 



Partida           Descripció                    Actual             Altes            Baixes               Final 
 
49.87000         Rom.Tres.Créd.Ext.            0          8.000.000              ----                8.000.000 
 
 
 Segon.-  Exposar al públic el present acord en  els termes  
establerts en l'art. 150 de la Llei 39/1988, de  28 de desembre, Reguladora de 
les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
 13.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar que el seu grup es fa 
portaveu d'un prec que  li ha  estat  lliurat per dues persones abans de  
començar  el Ple,  que  són membres del comitè de l'empresa  que  fa  la neteja 
dels col.legis a l'Ajuntament, i llegeix tot  seguit el seu contingut, el text literal 
del qual és el següent: 
 
 "Al Grup d'IC. 
 
 Rafael Mendoza Pinedo-Nieves Ortega Mesa 
 
 Ambdós  membres del Comitè d'Empresa, de  l'Empresa que 
actualment realitza els serveis de neteja de  col.legis i dependències 
municipals de Cornellà, hem de manifestar el següent: 
 
 1.-  La decisió de l'Ajuntament en 1993 de  dividir un  contracte de 
neteja en tres contractes, va  motivar  la movilització dels treballadors, així 
com la impugnació dels plecs de condicions per part dels Sindicats CC.OO. i 
UGT. 
 
 2.-  Posteriorment  l'Ajuntament  va  comunicar   a CC.OO.  i  UGT, 
que es donarien els tres contractes  a  una única empresa per a no disgregar 
els treballadors.  
 



 3.-  Després  d'un any i mig d'adjudicar  els  tres contractes, a una 
empresa, ens trobem els treballadors  que si  bé no ens han disgregat, els que 
estan a dins d'una  de les  tres  contractes no poden passar a cap de  les  
altres dues. 
 
 Entenem  que aquesta posició de  l'Ajuntament,  negant-se  a què 
els treballadors de netejes de  Cornellà  no puguin  sortir d'una de les 
contractes, a on estan  adjudicats com treballadors, és negatiu per a ells, així 
com  per el servei  ja que hi ha contractes que estan desfasats  pel que  fa  a 
superfície a netejar així com a  activitats  que realitzen en els col.legis, en 
diferents com altres de  les contractes, que estan amb menys activitats. 
 
 Per  tot això sol.litem que ja que hi ha tres  contractes  permetin  la 
mobilitat dels treballadors  dins  de Cornellà, ja que aquesta proposta no 
suposa un cost  econòmic  més gran per a ningú, i si la possibilitat  que  
negociant amb l'empresa la neteja es pugui repartir d'una forma més ajustada, 
millorant possiblement les condicions de treball  dels treballadors, així com la 
neteja de col.legis  i dependències municipals de Cornellà."    
 
 A continuació el senyor Prieto manifesta que desconeix  si és perquè 
ho imposa l'empresa o si és que no  s'hi pot,  encara  que  sempre han 
manifestat el  seu  desig  de cercar una solució, contestant al respecte el 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, que no sap quin és el  problema i que 
si és derivat dels plecs de condicions es mirarà,  ja que problema, en principi, 
no hi ha. 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat  de la  Comissió  
Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment  i Serveis, senyor 
Antonio Martínez  Flor,  per assenyalar  que  sembla ser que a l'empresa li  va  
bé,  no obstant això es mirarà si legalment es pot fer res. 
 
 Seguidament  intervé  el  Regidor  del  Grup  Mixt, senyor  Antoni  
Recort i García, per  assenyalar  que  creu recordar que es van convocar 
concursos separats de les tres contractes  i en aquell moment ja es va discutir 
sobre  les possibilitats de mobilitat del personal de l'una a l'altra; el  problema  
és  que si segons el conveni del  ram  de  la construcció,  aquest personal és 
subrogable  per  successió d'empresa, es podrien crear problemes en el futur. 
 
 Tot seguit pren la paraula novament el Portaveu del Grup Municipal 
d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé,  per assenyalar  que  això planteja 
evidentment un  problema  de fons, ja que la divisió pot implicar que 
s'acomiadin treballadors d'una zona per reducció dels edificis d'aquesta,  i es  
contracten  treballadors nous per a una  altra  de  les zones.  En  relació  amb 
aquest tema  intervé  novament  el senyor  Alcalde, José Montilla Aguilera, per  
reiterar  que s'estudiarà,  i recordar també que en el moment  oportú  la 



convocatòria dels concursos  de forma independent va  suposar un gran 
estalvi econòmic. 
 
 Seguidament  intervé novament el Portaveu del  Grup Municipal  
d'IC,  senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar que se'ls ha transmès 
per l'Associació de  Veïns la Gavarra la seva preocupació pels compromisos 
que s'estan assumint  en relació amb l'ocupació del equipament  Moritz, ja  
que sembla ser que no s'han reservat espais per  potenciar el barri, a excepció 
de la sala polivalent, motiu  pel qual pregunta si això és cert. 
 
 En  relació  amb  aquest prec pren  la  paraula  el senyor  Alcalde, 
per negar aquesta afirmació  i  assenyalar que hi ha espais per a activitats del 
barri. 
 
 Seguidament  intervé el Regidor del Grup  Municipal de CiU, senyor 
Ramón Blanco Lorenzo, per assenyalar que  al seu parer els tríptics que 
s'estan repartint amb la  imatge de  l'alcalde  de  la ciutat i de  l'alcalde  de  
Barcelona pagats  per  l'Ajuntament sobren, especialment  en  període 
electoral, ja que l'Ajuntament ja disposa d'una revista per informar de tot allò 
que es faci. 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren novament la paraula el 
senyor Alcalde, per assenyalar que el tríptic és una campanya que fa una altra 
Institució i no l'Ajuntament, i que a més a més va ser aprovada en aquest Ple 
per tots. 
 
 Acte seguit intervé el Portaveu del Grup  Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per manifestar que a  un mes  i  mig de la festa major, 
com sempre es  desconeix  el programa  d'actes,  per  la qual cosa  abans  que  
s'ultimi demana  que es tingui en compte a l'hora d'elaborar-lo  que els veïns 
de la zona centre sempre es queixen que no hi  ha suficients  activitats a l'aire 
lliure, en proporció  a  la població  del barri. En relació amb aquest prec 
intervé  el President-Delegat  de la Comissió Informativa de l'Area  de Serveis a 
la Persona, senyor Vicenç Badenes i Teixidó,  per asenyalar que el que 
demanen els veïns del barri centre  és que hi hagi un ball, que en lloc de Can 
Vallhonrat es  faci a  la  Plaça  Lluis Companys, la qual cosa no  és  pas  una 
queixa sinó una preocupació, i de fet s'està estudiant  per l'Area de Cultura. 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren la  paraula el  senyor 
Alcalde, José Montilla Aguilera, per  manifestar que com sigui que el programa 
no està totalment tancat, que se  celebri una Comissió Informativa per 
informar  del  seu contingut,  manifestant  sobre això el  Portaveu  del  Grup 
Municipal  del PP, senyor Amador Rosas Outes,  que  aquesta proposta  es  
podria  ampliar a la resta  dels  barris,  en relació amb la qual cosa el senyor 
Alcalde assenyala que en tots els barris es poden fer coses però no totes del 



mateix nivell, ja que és per un problema de pressupost. 
 
 Seguidament  intervé novament el  President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, senyor Vicenç Badenes i Teixidó, 
per assenyalar que  es triga  una mica a tancar el programa perquè una part  
d'ell la proposen les Entitats i encara se n'està parlant. 
 
 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Mixt, senyor 
Antoni Recort i García, per assenyalar que  si quan  es faci la Comissió 
Informativa, el programa està  ja tancat,  no servirà  de res aquesta reunió,  
contestant  al respecte el President-Delegat de la Comissió Informativa de 
l'Area  de  Serveis a la Persona, senyor Vicenç  Badenes  i Teixidó, que el que 
està tancat és la proposta, però no  el programa.        
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot  seguit es fa avinent que hi ha  assumptes  que  tot  i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la  seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda   per  unanimitat,  declarar-los  d'urgència,   de 
conformitat  amb el que disposa l'article 47.2,  del  Reial Decret  Legislatiu  
781/1986, de 18 d'abril, i es  passa  a tractar els assumptes següents: 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 14.-  Declarar  d'urgència la contractació  de  les obres 
"Reforma al Mercat Sant Ildefons". 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'informe  tècnic  emés per  la  Cap  d'Area d'Urbanisme  i  
Serveis, el qual posa de  manifest  que  és necessari iniciar l'expedient de 
contractació de les  obres de "Reforma al Mercat Sant Ildefons", per tal de fer  
coincidir  l'execució d'aquestes amb el període vacacional  del mercat. 
 
 Atès  que per poder executar-les en el mes  d'agost cal  acordar la 
seva contractació directa per motius  d'urgència,  ja que, encara que es 
procedeixi a  la  tramitació urgent de l'expedient reduïnt els terminis a la 
meitat,  no s'arrivaria a la coincidència de dates. 
 
 Vistos  els  articles  267 i 275.1 b)  de  la  Llei 8/1987, de 15 d'abril, 



Municipal i de Règim Local de  Catalunya,  l'Alcalde-President  proposa  a  
l'Ajuntament   Ple l'dopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Declarar d'urgència, als efectes de  l'article  275.1.b) de la 
Llei Municipal esmentada, la  contractació  de  les obres "Reforma al  Mercat  
Sant  Ildefons", dotades  amb un pressupost de 88.001.200,-  ptes.  iniciant 
l'expedient de contractació. 
 
 Segon.-  Delegar  a  la Comissió de  Govern  per  a l'adopció dels 
acords que calguin per portar a bon  termini l'anterior acord." 
         
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació, i és  
aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 15.-  Revocar parcialment el decret  de  l'Alcaldia núm. 
3969/94. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
       "Vist el Decret de l'Alcaldia núm. 3969/94 de 27-9-94, dictat pel 
Regidor-Delegat d'Urbanisme, Obres, Manteniment  i  Serveis per delegació 
conferida  pel  Decret  núm. 1999/91  de data 19-6-91, pel qual s'acordà: 
"Denegar a  la Sra.  Monica Badia Cortada, la petició de devolució de  les 
137.843.-pta.  embargades  en concepte  de  liquidació  més recàrrecs 
corresponent a la llicència d'obra menor atorgada per  Decret  587/91,  de 7 
de març de  1.991,  pels  motius senyalats en la part expositiva del present 
"Decret". 
 
 Atès  que  revisat l'expedient, s'observa  que  les quantitats  
liquidades  en concepte de taxa  per  llicència urbanística, 28.089.- ptes. més 
els recàrrecs i  interessos i  costes  proporcionals  5.618.- ptes.  i  6.835.-  
ptes., respectivament, són improcedents d'acord amb el que disposa l'article  
2.2 de l'Ordenança Fiscal núm. 11 reguladora  de la  Taxa per llicències 
urbanístiques vigent  l'any  1.990, que  textualment diu: "No estaran subjectes 
a aquesta  taxa les  obres de mer ornament, conservació i reparació que  es 



realitzin en l'interior dels habitatges", ja que la llicència  atorgada  per 
Resolució del  Tinent  d'Alcalde-Delegat d'Urbanisme i Serveis de 7/3/91, 
empara les obres de reforma interior. 
 
       De  conformitat amb allò que disposen els  articles 154 de la Llei 
General Tributària, 105 de la Llei de  Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del  Procediment Administratiu  Comú i l'article 110 de la Llei de 
Bases  de Règim Local. 
 
  Aquesta Alcaldia-Presidència proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció 
del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Revocar parcialment el Decret de  l'Alcaldia  núm.  
3969/94, de 27/9/94, en el sentit  d'estimar  la petició  de la devolució de les 
quantitats satisfetes  pels conceptes i imports següents: 
 
    - TAXE PER LLICENCIES URBANISTIQUES         28.088.-ptes. 
          - RECARREC DE CONSTRENYIMENT                 5.618.-ptes. 
          - INTERESSOS I COSTES                         6.835.-ptes. 
 
embargades  en  data 13-10-93 per la  recaptació  executiva municipal,  i  
procedir a la devolució  de  les  esmentades quantitats  més  els corresponents 
interessos legals  a  la Sra. MONICA BADIA CORTADA." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
 16.- Fer arribar a Electrolux-Suècia la  necessitat d'assolir  un  
pla industrial de futur  per  a  Electrolux-Castellbisbal. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Els treballadors d'Albilux, Castellbisbal, pertanyents  a la 
multinacional sueca Electrolux,  alguns  d'ells residents  a la nostra ciutat, 
s'han dirigit mitjançant  el comitè  d'empresa a aquest Ajuntament fent-nos  
coneixedors de la seva situació, que es pot resumir en què arran de  la 
presentació d'un pla industrial per la multinacional per  a la fàbrica de 
Castellbisbal, aquest no garanteix la  continuïtat de la fàbrica en el futur i 



suposa, a curt  termini, la rescissió de contracte per a 86 treballadors. 
 
 El  Comitè  d'Empresa ens manifesta que  a  Albilux Castellbisbal  
(Corberó)  es perden així no  només  aquests llocs de treball, sinó la garantia 
de continuïtat de  l'empresa  com a empresa competitiva, rendible, de pes al  
sector, ja que un cop assolit per la multinacional la penetració en el mercat 
espanyol gràcies al nom de la marca Corberó,  ara  es pretén desviar la  
fabricació  de  determinats productes a altres païssos. 
 
 Es per tot això que proposem al Ple de l'Ajuntament l'adopció del 
següent  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Fer arribar a Electrolux-Suècia la  necessitat  d'assolir un 
Pla Industrial de futur per a  Electrolux-Castellbisbal,  que garanteixi la 
continuïtat de  l'empresa i dels llocs de treball. 
 
 Segon.-  Manifestar als treballadors  d'Electrolux, Castellbisbal,  el 
nostre recolzament i solidaritat  en  la defensa d'una empresa amb futur que 
garanteixi els llocs de treball, traslladant aquesta  moció al Comitè d'Empresa. 
 
 Tercer.-Traslladar  igualment el present  acord  al Ministeri 
d'Indústria i a la Conselleria d'Indústria de  la Generalitat  de Catalunya, 
pregant-lis la seva  intervenció per a que en funció de les seves competències 
assegurin  la viabilitat  de  l'Empresa esmentada i la  salvaguarda  dels llocs 
de treball." 
 
       Després d'una detallada explicació del contingut de la  Moció feta 
pel senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal d'IC, senyor Frederic  Prieto i Caballé, el qual, després de  
manifestar la  conformitat  del seu grup amb la moció,  considera  que 
s'hauria  de reforçar la redacció del punt tercer,  ja  que amb  l'actual sembla 
com si expliquéssim al  Ministeri  que enviem aquest acord a l'empresa, quan 
hauríem de  sol.licitar  la seva intervenció en aquest assumpte, assenyalant  a 
continuació el senyor Prieto, que si s'envia aquest acord a Suècia s'enviï 
traduït, ja que si no acabarà a la paperera. 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren la  paraula el  senyor  
Alcalde, José Montilla  Aguilera,  que  proposa modificar  el punt tercer en el 
sentit indicat  pel  senyor Prieto. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 



 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-una hores i quinze minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General,  que ho certifico. 


